

Speeches from the Throne, &c.

(Sir GEORGE PREVOST, Governor, 1812.)

Gentlemen of the House of Assembly,

" I observe, with concern, that the necessary establishments of the Militia Forces, together with various services and operations of the approaching Campaign, will be attended with considerable expence, but I rely on your wisdom and public spirit for such supplies as the circumstances and exigencies of our affairs may be found to require, and I take this opportunity to assure you that they shall be faithfully applied.

*Gentlemen of the Legislative Council, and
Gentlemen of the House of Assembly,*

" It will afford me the greatest satisfaction, if, in the execution of the duties to which I am called, by the important station in which His Majesty has been graciously pleased to place me, I shall be instrumental in the defence of the Country, and in the maintenance of the rights, the happiness and prosperity of His Majesty's Subjects in this part of His Empire,

" It gives me sincere pleasure to assure you, that the good conduct and increasing discipline, which I have lately witnessed in the incorporated Battalions of Militia, encourage the expectation that they will materially contribute to this important object.

" Feeling persuaded that I can rely upon your assistance and co-operation, in whatever measures may be deemed necessary for the Public safety and welfare, and trusting that they will be decisive in character and prompt in execution, I look forward with confidence, to a happy issue of the new contest in which we are engaged."—J. C. p. 10.

Friday,
17th July,
1812.

The Honorable Mr. De Lotbinière, from the Committee appointed to draw up an Address to His Excellency the Governor in Chief, to return him the thanks of this House for his Speech from the Throne, reported, " That they had prepared the same," which being read by the Clerk, was agreed to by the House, and is as follows :

" To His Excellency Sir GEORGE PREVOST, Baronet, Captain General and Governor in Chief in and over the Provinces of Lower-Canada, Upper-Canada, Nova-Scotia and New-Brunswick, and their several Dependencies, Vice Admiral of the same, Lieutenant-General and Commander of all His Majesty's Forces in the said Provinces of Lower-Canada and Upper-Canada, Nova-Scotia and New-Brunswick, and their several Dependencies, and in the Islands of Newfoundland, Prince Edward, Cape-Breton and Bermuda, &c.

" MAY IT PLEASE YOUR EXCELLENCY,
" We, His Majesty's most dutiful and loyal Subjects, the Legislative Council of the Province of Lower-Canada, in Provincial Parliament assembled, beg leave to return Your Excellency our humble thanks for your Speech from the Throne.

" We deeply regret, with Your Excellency, that the determined hostile disposition of the American Government has frustrated the earnest endeavours of His Majesty, for the preservation of amity with the United-States, and that it has finally manifested itself in a declaration of war, notwithstanding the

Messieurs de la Chambre d'Assemblée,

" J'observe avec peine, que les Etablissements nécessaires des Forces de la Milice, ainsi que les différents Services et opérations de la Campagne prochaine, seront sujets à des dépenses considérables, mais J'ai confiance dans votre Sagesse, et dans vos dispositions généreuses, pour tels aides que les circonstances et la situation de nos affaires peuvent requérir, et Je prends cette occasion de vous assurer, qu'ils seront fidèlement employés.

*Messieurs du Conseil Législatif, et
Messieurs de la Chambre d'Assemblée,*

" Je ressens la plus grande satisfaction, si dans l'exécution des devoirs auxquels Je suis appelé par la situation importante dans laquelle il a plu gracieusement à Sa Majesté de me placer, Je puis être le mobile de la défense du Pays, et le soutien des droits, du bonheur et de la prospérité des Sujets de Sa Majesté, dans cette partie de Son Empire.

" J'ai un grand plaisir de vous annoncer, que la bonne conduite et les progrès dans la discipline, dont J'ai été dernièrement témoin, dans les Battalions incorporés de la Milice, me donnent les plus grandes espérances qu'ils contribueront efficacement à cet objet important. Etant convaincu que Je puis me fier sur votre assistance et co-opération, dans toutes espèces de mesures qui seront jugées nécessaires pour le bien-être et la sûreté publique, et m'attendant qu'elles seront décisives dans leur caractère, et promptes dans leurs exécutions, J'anticipe avec confiance, l'heureuse issue de la nouvelle Guerre, dans laquelle nous sommes engagés.— J. C. p. 10.

L'Honorable Mr. De Lotbinière, du Comité chargé de préparer une Adresse à Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour lui faire les remerciemens de cette Chambre, sur Sa Harangue du Trône, a fait Rapport, " Qu'il avoit préparé la dite Adresse, qui a été lue par le Greffier, approuvée par la Chambre, et est comme suit :

" A Son Excellence, Sir GEORGE PREVOST, Baronet, Capitaine Général et Gouverneur en Chef, dans et sur les Provinces du Bas-Canada, Haut-Canada, Nouvelle Ecosse, Nouveau Brunswick et leurs différentes Dépendances, Vice Amiral d'icelles, Lieutenant Général, et Commandant de toutes les Forces de Sa Majesté, dans les dites Provinces du Bas-Canada, Haut-Canada, Nouvelle Ecosse, et Nouveau Brunswick, et leurs différentes dépendances, et dans les Isles de Terre Neuve, Prince Edward, Cap Breton et Bermude, &c. &c. &c.

QU'IL PLAISE A VOTRE EXCELLENCE.

" Nous, les fidèles et loyaux Sujets de Sa Majesté, le Conseil Législatif de la Province du Bas-Canada, assemblés en Parlement Provincial, prenons la liberté de faire nos remerciemens à Votre Excellence de Sa Harangue du Trône.

" Nous regrettons sincèrement, avec Votre Excellence, que les dispositions hostiles du Gouvernement Américain, aient rendus inutiles tous les efforts de Sa Majesté, pour conserver l'amitié avec Etats-Unis, et qu'elles se soient finalement manifestées par une déclaration de Guerre, nonobstant

Vendredi,
17e. Juillet,
1812.